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Kære Jer. 

Nu har jeg ingen børn (endnu) som går i skovbørnehaven, men jeg har en niece der er i denne 
børnehave og snart en nevø. MEN jeg kender en masse skønne familier som har børn i denne 
børnehave og de er så glade for den!  

Jeg er født og opvokset i Norddjurs og jeg syntes snart det er forfærdeligt at bo i denne Kommune..  

Alt omkring os lukker.. Børne familier bliver jagtet væk herfra.. I spare inden penge ved at vare 
lukke tingene.. For ligesom da Mølleskolen lukkede flyttede mange deres børn til syddjurs 
kommune! 

Hvis det her fortsætter et Norddjurs bare en spøgelse by! 

Hvorfor lukke skovbørne haven!? Det er en dejlig skøn børnehave som ungerne elsket og de er tæt 
på natur!  

Syntes det er frygteligt at vi børne familier skal flygte væk fordi vores børn bliver udsat for at deres 
børnehave muligvis lukker..  

BEVAR SKOVBØRNEHAVEN!!! 

Mvh  

Pernille Andersen 


